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Ker spada športno-rekreacijski park Tivoli v našo krajevno
skupnost, zahteva temeljna delegacija poročilo organizacij
združenega dela, katere so zadolžene za vzdrževanje reda in
čistoče - Podjetje Rast, Komunalno podjetje in Zavod hale
Tivoli, ker ugotavljamo, da je park Tivolt skrajno neurejen,
zanemarjen in ne izpolnjuje svoje funkcije, katera je pomembna
za celo Ljubljano (če navedemo le nekatere stvari, ki motijo:
smeti, neurejene zelenice, zakriti kulturni in zgodovinski spo-
meniki, prehrupna glasba novega ••zabaviščnega parka« pod
halo Tivoli itd).

Odgovor:

TOZD »RAST« vzdržuje samo del parka Tivoli, ki je v občini
Center, meja je drevored Pod Turnom in drevored kateri vodi v
smeri jugozahodno od parkirišča pred bazenom.

TOZD »RAST« vzdržuje park Tivoli po programu, ki ga je
sprejela Komunalna skupnost občine Center. Trenutno je večji
del Tivolija poškodovan zaradi gradnje nove Prešernove ceste.

Komunalno podjetje LJubljana
TOZD Raat

Direktor RAST
Stane Brandstatter, dipl. ing.

Zavod Tivoli upravlja z objekti Hale Tivoli, centralnega kopali-
šča TivoJi, teniškimi igrišči in ostalimi zunanjimi igrišči, ki jih
tudi v zadnjih dveh letih popravlja, vzdržuje sam, kljub temu da
finančnih sredstev za vzdrževanje objektov enostavno ni, kot je
gotovo vam in vsem znano. Hala Tivoli je že delno obnovljena.

Razen tega upravljamo tudi s športnim parkom z rekreacij-
skimi površinami, ki se imenuje športni park ing. Stanka
Bloudka, obsega pa zelene površine, poti, okrasno grmičevje,
klopi, igrala, odprta športna igrišča, to je površina od ceste na
Belevvue do poti pri sankališču Tivoli.

Za to površino parka imamo zaposlene štiri delavce, ki skrbijo
za red in čistočo, za zelenice, grmičevje, poti, barvanje, pozimi
pluženje itd.

Ves material in osebni dohodki nas letno obremenjujejo s
stroški v višini 520.000 din, ki pa jih zavod sam ne more pokriti.

Pred leti smo prejemal! od Mestnega sveta Ljubljane dotacijo
v višini 450.000 din, v zadnjih letih pa ničesar, oziroma točneje v
lanskem letu po dolgih razgovorih od Komunalne skupnosti
Ljubljana šiška din 200000, ki pa nikakor ne zadoščajo za
pokritje stroškov, ki jih imamo. Ni rešeno vprašanje finansiranja
vzdrževanja parka.

Kolektiv se sprašuje ali je mogoče, da mora zavod, ki že tako
nima sredstev za vzdrževanje osnovnih objektov, pokrivati še
stroške za park sredi mešta, ki ga uporabljajo vsi občani Ljut>-
Ijane. Naša ugotovitev je, da to ni mogoče!

Problem in informacijo o športnem parku oziroma njegovem
vzdrževanju smo posredovali Mestnemu svetu in tudi vi ste na
Komunalni skupnosti Šiška o tem informirani (tov. Šavnik), pa
do danes še ni rešitve.

Oni trdijo, da je park mestnega pomena in ga naj finansira oz.
pokriva stroške mesto, drugi pa, da ie občinskega pomena in ga
naj vzdržuje Komunalna skupnost Siška.

Lahko trdimo, da zavod skrbi kolikor je mogoče za park, kot
tudi za čistočo in ga bomo tudi do jeseni v celoti uredili, da bo
zopet ugleden park. V mesecu avgustu bomo kupili kosilnico z
vsemi priključki tudi za zimo (cena je ca. 7 milj. S. din).

Pripominjamo, da so tudi obiskovalci parka sila nevestni in
uničujejo klopi, mečejo odpadke itd.

Prosimo vas, da vzamete obvestilo na znanje, mi se bomo
potrudili, da v okviru svojih možnosti naredimo več kot doslej,

vas pa prosimo, da nam pomagate kriti te osnovne stroške (ki
so vam znani) in tudi finansirate stroške vzdrževanja parka.

Glede »zabaviščnega parka« vam sporočamo, da ga nimamo
več.

Tovariško vas pozdravljamoi

Direktor Zavoda Tivoli:
Aljančič ing. Stane


